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Elõtte a víz kezelõje, a Körös-
szögi Kht. ügyvezetõ elnöke
Hetényi István üdvözölte a ver-
seny résztvevõit, felhívva figyel-
müket a környezet védelmére.
Sajnos a horgászhelyeken sok-
szor fordulnak meg olyanok,
akik nem takarítják el maguk
után a szemetet, így a jóérzésû

Halat a szákba, szemetet a zsákba
Csak a víz árasztott hûvösséget, a szokatlanul erõs szeptem-
beri napfény nemigen kímélte a versenyzõket, akik 7-én
szombaton elfoglalták helyeiket a volt kenderáztatónál a
Bikazugi Holtág partján, hogy délben elkezdjék a majd� 24
órán keresztül tartó halfogó versenyt, melynek rendezõje a
Kákafoki Horgászegyesület volt.

horgászok számára szinte elvi-
selhetetlenné, a természetszere-
tõk számára siralmassá téve kör-
nyezetüket. A verseny példamu-
tató volt ezen a téren, takarítás-
sal kezdõdött és takarítással fe-
jezõdött be. Koszti Pál a hor-
gászegyesület elnöke elmondta,
idén sokkal többen neveztek a

versenyre mint tavaly, most 47
férfi, két nõi egy ifjúsági ver-
senyzõt regisztráltak. A verseny-
zõk 2,5 kilogramm ajándék ete-
tõanyaggal kezdhették el a hor-
gászást, amit természetesen ki-
ki a saját jól bevált módszerei-
vel színesített. Idõközben fõtt a
bográcsban a birkapörkölt, a
horgászhelyeken megjelentek a
szurkoló családtagok, barátok,
a verseny így barátságos hor-
gászegyüttlétté alakult. A vasár-
nap tíz óra tájban elvégzett mér-
legelés a következõ eredménye-
ket hozta:

Felnõtt kategóriában elsõ he-
lyen Szeljak Gyula végzett 6.82
kg fogott hallal, a második Son-
koly János 6.3 kg-mal, a harma-
dik Komlovszki János 6.26 kilo-
grammal. A nõi verszenyzõk
közül Krivjanszki Pálnénak si-
került nagyobb súlyú halat a
horgára akasztani, õ 3,72 kg-os
eredményt tudhat magáénak,
míg versenyzõtársa Kis Jánosné
2,08 kg-ot. Az ifjúsági kategóri-
ában versenyzõ Kondacs
György 2,38 kg halat fogott a
versenyen.

A versenyzõk között összesen
50 ezer forint értékû jutalmat
osztottak ki.                           K.Zs.

A találkozóra mind a négy pol-
gármester-jelölt eljött: Babák Mi-
hály, Földesi Zoltán, dr. Demeter
László és Hódsági Tamás. Igaz, a
beszélgetés elsõ órájában a
jelelegi polgármester nem volt ott,
amit a nyugdíjasok némi rosszal-
lással vettek tudomásul (lévén,
hogy nem jelezte a távolmaradás
okát). Késõbb aztán Babák Mihály
is megjelent, s mint kiderült, a ké-
sés oka az volt, hogy naptárába té-
vesen jegyezték be a találkozó
idõpontját.

Lázár Lajos, az egyesület elnöke
minden polgármester-jelöltet arra
kért, tíz percben szóljon azokról
a tervekrõl, melyeket megválasz-
tása esetén valóra szeretne válta-
ni. Dr. Demeter László, a Centrum
jelöltje mindenek elõtt azt hang-
súlyozta, hogy elsõrendû feladat-
nak tartja a városban a munka-
hely-teremtést. Véleménye szerint
ugyanis az elmúlt ciklusban csak
�politikai� munkahelyek terem-
tõdtek.

Földesi Zoltán elõbb azokról a
közelmúltbeli kormányintézke-
désekrõl szólt, melyekkel az új ve-
zetés az emberek helyzetén igyek-
szik javítani, majd ismét aláhúz-
ta, hogy véleménye szerint ellen-
zéki pozícióból nehéz lenne

Munkahelyeket ígérnek
Szeptember 5-én a szarvasi Nyugdíjas Érdekvédelmi Egye-
sület tagjai városunk polgármester-jelöltjeivel találkoztak
a Vasipari Rt. éttermében.

pénzt szerezni a város számára.
Megválasztása esetére elsõdleges
célként a jól fizetõ munkahelyek
kétrehozását jelölte meg.

Hódsági Tamás polgármester-
jelölt, aki a Békés megyei Keres-
kedelmi és Iparkamara elnöke,
azt hagsúlyozta, hogy független-
ként az õ számára csak a város ér-
dekei lennének fontosak, nem
kell megfelelnie egy párt érdekei-
nek sem. Mindt mondotta, ahhoz,
hogy magasabb bérek legyenek a
városban, mindenekelõtt a vállal-
kozók piaci viszonyait kell javíta-
ni.

Az idõközben megérkezõ Ba-
bák Mihály az elmúlt négy év
eredményeit vette számba, közöt-
tük azt is, hogy mintegy kétszáz új
munkahelyet teremtettek a város-
ban. Elmondta, hogy újraválasz-
tása esetén többek között azért kí-
ván tenni, hogy az ipari parkot
�megtöltsék tartalommal�.

A találkozón tehát valamennyi
polgármester-jelölt a munkahely-
teremtés kérdését helyezte közép-
pontba. A rövid programismerte-
tések után a közönség is lehetõsé-
get kapott, hogy elmondja véle-
ményét, illetve kérdéseket tegyen
fel a jelölteknek.

L.J.

Megemlékezés a
New York-i tragédiáról

Már éppen egy éve az Amerikai Egyesült Államokat ért a hihetet-
len és megdöbbentõ terrortámadásoknak. Mégis, mintha tegnap tör-
tént volna minden. Aki látta � és ki ne látta volna valamelyik tévé-
csatornán �, sohasem felejti az amerikai World Trade Center össze-
omló tornyainak látványát. 2001. szeptember 11-én az egész világ
szeme elõtt zajlott le az elmúlt évtizedek legnagyobb emberi tragé-
diája, a terrortámadások történetének legpusztítóbb tette. A terro-
rizmus ezúttal sem válogatott, sem eszközeiben, sem áldozatainak
kiválasztásában. Nem, mert válogatás nélkül pusztít, és súlyos fe-
nyegetést jelent az egész világon. Nem létezik olyan indoklás vagy
érvelés, amely menthetné az ilyen cselekedeteket.

Ma a szeptember 11-i szörnyû merénylet évfordulóján az áldo-
zatok miatti gyász és a hozzátartozók iránti részvét érzése mellett
a félelem helyett a remény töltse el a szívünket, hiszen az emberi
szolidaritás, összefogás és szeretet ereje mindenkor gyõzedelmes-
kedett a gonoszság erõi felett. Ezúttal sem lehet másként.

Domokos László
elnök, Békés Megye Önkormányzata

Az Evangélikus Ótemplom lélelkemelõ
környezete, a fõiskola két szarvasi kará-
nak Bliznákné Dudás Júlia által vezényelt
egyesített vegyeskórusának Liszt-mû elõ-
adása, a virágok, a megjelentek hangu-
lata teremtett igazán ünnepi körülmé-
nyeket a Tessedik Sámuel Fõiskola egy
éve önálló Pedagógiai Fõiskolai Kara év-
nyitójához szeptember 6-án délelõtt.

A kar fõigazgatója Szakács Mihályné
köszöntötte a résztvevõket és a vendége-
ket, köztük Szövényi Zsoltot az Oktatási
Minisztérium fõosztályvezetõjét, aki ün-
nepi beszédet mondott. � Egy évtized

Díjat kap az oktatás
alatt megháromszorozódott a hallgatói
létszám a magyarországi felsõoktatási in-
tézményekben � világított rá Szövényi
Zsolt, majd hozzátette: Az idén felvételt
nyert 110 ezer hallgatónak a fele már
nem elsõ, hanem második harmadik dip-
lomájáért tanul. A felsõoktatásnak en-
nek a kihívásnak kell megfelelnie. A fõ-
osztályvezetõ kitért még a közalkalma-
zottak bérének átlagosan 50 százalékos
emelésére és nem kevésbé örvendetes-
nek ítélte,  hogy a hallgatói normatíva
is emelkedett mégpedig 30 százalékkal.

Folytatás a 3. oldalon

 A szombaton Szarvason tartott
Békés Megyei Szocialisták V. Talál-
kozóján azonban hozzátette,
hogy jobb szívvel adja a kor-
mány a hozzá közelebb álló, bal-
oldali gondolkodású polgármes-
ternek a támogatást.

Baloldalinak jobb szívvel
Szocialisták megyei találkozója Szarvason

A szocialisták tavaszi választási kampányában hangozta-
tott ígéretét � miszerint a polgármester párthovatartozása
nem befolyásolhatja egy település fejlõdését � helyesnek
és érvényesnek tartja Keleti György, az MSZP elnökségi tag-
ja, a Parlament Honvédelmi Bizottságának elnöke.

A békési szocialisták ötödik ta-
lálkozóján a házigazda Földesi
Zoltán, helyi MSZP elnök és me-
gyei listás parlamenti képviselõ
Szarvast a tavasszal megbukott Fi-
desz-kormány egyik fellegvára-
ként említette, ahol az õ polgár-

mester-jelöltségével indulnak,
hogy megvalósítsák a helyi fordu-
latot. Vastagh Pál, az MSZP me-
gyei elnöke, parlamenti képvise-
lõje is a reális bizakodás és a re-
mény hangján szólt a patinás Bol-
za-kastély parkjában összegyûlt,
mintegy négyszáz résztvevõhöz,
a helyhatósági választások célját a
tavaszi tömegtámogatás további
szélesítésében jelölve meg.

Keleti György ezek után a
Medgyessy-kabinet 100 napos
programjának teljesítésérõl szólt,
majd vázolta a ciklus további ré-
szének prioritásait: az egészség-
ügy fejlesztését, az oktatás helyze-
tének javítását, a vidékfejlesztés
hathatós támogatását és az uniós
csatlakozással összefüggõ problé-
mák megoldását. Ez utóbbi témá-
ban az egyik legfontosabb teendõ-
nek nevezte � az egy év múlva
esedékes népszavazásig � a lakos-
ság õszinte tájékoztatását, a csatla-
kozás utáni pontos kép felvázolá-
sát, melyben nem csak az elõnyö-
ket és elõrelépési lehetõségeket,
hanem a várható átmeneti nehéz-
ségeket is az emberek tudomásá-
ra kell hozni.                               T. L.

...a vállalkozásklinika, a Magyar Rádió
közkedvelt gazdasági mûsora. A múlt hé-
ten csütörtökön, kora este, Hódos János
szerkesztõ vezetésével, Spán Gábor, Tonk
Emil, Cinkos Pál és Kovács Zoltán �pro-
fesszorkodása� mellett zajlott a mûsor,
ahol helybéli �professzorként� Babák Mi-
hály polgármester szólt hozzá a gazdál-
kodással, a gazdasággal foglalkozó témák-
hoz. Szarvas gazdasági életét Szakál Já-
nos a Vas-Fémipari Rt. vezérigazgatója,
Hódsági Ferenc a Plasto-Ball vezetõje,
Bõdi Jánosné a Szarvas-Coop Rt. vezér-
igazgatója, Bõdi János az Integrál Rt. ve-
zérigazgatója, dr. Gyalog Sándor alpolgár-

Szarvason rendelt...
mester, a Barex Kft. vezetõje, Korbely
Katalin a Les Dress képviseletében, Tóth
Imre a Geomark Kft. vezetõje, Kiszely
Mihály a Szirén Szövetkezet elnöke Erdé-
lyi István a Gallicoop Rt. vezérigazgató-
ja, Boncok Lajos a Pioneer Rt. termelési
igazgatója és Hódsági Tamás a megyei
kereskedelmi és iparkamara vezetõje kép-
viselte. Aki csütörtökönként ötkor a Kos-
suth Rádióra hangol, az elkövetkezõ he-
tekben meghallgathatják, miként mu-
tatkoztak be a szarvasi cégek, milyen
kérdéseket és problémákat vetettek fel,
illetve, hogy a professzorok milyen vála-
szokat és tanácsokat adtak.             T. L.

A show-business keresztmet-
szetét nyújotta az idén elsõ ízben
rendezett Show Expo 2002 kiállí-
tás és vásár, ami Budapesten, a
városligeti mûlyégpályán volt, az
elmúlt hét végén, de több szarva-
si vonatkozással is bírt. Elõször is
az expo egyik szervezõje a Szar-
vason fõként zenészként ismert
Peres Mihály, másodszor szarvasi-
ak is részt vettek a nagyszabású
mûsorbörzén, a Tessedik Tánc-
együttes és a Szarvas Band révén.
A Szarvas Band két tagjával, Tasy
Józseffel és Laurik Lászlóval be-
szélgetve tudtuk meg, hogy az
expo az elõadómûvészek és a me-

nedzserek találkozásának jegyé-
ben zajlott fõként, többen hiá-
nyolták is fellépésük alkalmával a
nagyobb közönséget. A Szarvas
Band-et nem hátráltatta 20 perces
fesztiválprogramjának bemutatá-
sában a közönség hiánya, mint a
zenészek elmondták, ezt a hiá-
nyosságot számukra kárpótolta a
kiváló technika. A zenekar profi-
tált is a budapesti szereplésbõl,
hiszen egy karácsonyi koncertet
kötöttek le a Corinthia Grand Ho-
tel Royalban, és bíztatóan alakul-
nak a tárgyalások egy egzotikus
turnéval kapcsolatban is.

T.L.

Show Expo szarvasiakkal

Rendkívûli ülést tartott a
szarvasi képviselõtestület, szep-
tember 10-én szerdán. Amint
Mihaleczné Kovács Mária jegy-
zõtõl megtudtuk, a Kossuth utcai
fürdõ rekonstrukciójának köz-
beszerzési pályázata indokolta
elsõsorban a képviselõk össze-
hívását. A fürdõ Széchenyi Terv
segítségével épülõ részének elõ-
minõsítésére 6 cég jelentkezett,
közülük mind megfelelt az elõ-
írásoknak, továbbjutott � úgy-
mond � a második fordulóba. A
képviselõk döntöttek egyúttal a
második fordulóra szóló ajánla-
ti felhívásról is.

A gimnázium tornacsarnoká-
nak elõminõsítésére mindössze

Keresik
a nõt

Egy közlekedési baleset
szereplõjét keresi a Szarva-
si Rendõrkapitányság. Jú-
l i u s  3 0 - á n  e g y  i d õ s  n õ
ment keresztül a Szabad-
ság úton a Központi ABC
felé tartva.
Az úton elütötte õt egy sze-
mélygépkocsi, melynek 30
év körüli nõ vezetõje elvit-
te a sérültet az orvosi ügye-
letre, ahol õt ellátták.
A rendõrök kérik,  hogy a
gépkocsi vezetõje � aki
egyébként egy gyereket is
vitt a hátsó ülésen � jelent-
kezzen a rendõrségen,
hogy az esetet kétoldalú
megvilágítás után vizsgál-
hassák.
Ugyancsak kérik azok je-
lentkezését, akik esetleg
tudnak az ismeretlen sofõr
kilétérõl.

K.ZS.

egy cég, az Integrál Rt. jelentke-
zett, vele tárgyalásos eljárást
folytat a testület, a szeptember
23-iki ajánlat-bontást követõen
szeptember 25-én a dr. Gyalog
Sándor alpolgármester vezette,
dr. Molnár Mihály, Giricz Kata-
lin, Kozák Imréné, dr. Melis Já-
nos össztételû bizottság tárgyal
az Integrál képviselõivel.

Utolsó napirendi pontként a
testület cikluszáró soros ülését
egy héttel elhalasztották a képvi-
selõk, így az utolsó munkaülés
szeptember 26-án lesz, ugyanak-
kor döntöttek arról, hogy ünne-
pi búcsúülésüket október 11-én
tartják.

T. L.

Rendkívüli testületi


